
 
Αθήνα, 5 Φεβρουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

Θέμα «Παρά τις διακηρύξεις του Υπουργείου Υγείας περί αύξησης της δημόσιας 

χρηματοδότησης του ΕΣΥ, οι πιστώσεις στο ακριτικό Γ.Ν. Διδυμοτείχου μειώθηκαν» 

 
Δεν έχει περάσει πολύς καιρός, αντιθέτως μόλις δύο μήνες από την συζήτηση και ψήφιση 
στη Βουλή του κρατικού προϋπολογισμού για το έτος 2025. Τότε η κυβέρνηση της ΝΔ 
πανηγύριζε τόσο εντός κοινοβουλίου όσο και μέσω των φίλα προσκείμενων μέσων μαζικής 
ενημέρωσης σχετικά με την αύξηση της δημόσιας δαπάνης για την υγεία. 
 
Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ δεν συμμεριζόταν ούτε τους δημόσιους πανηγυρισμούς και φυσικά ούτε την 
ουσία αυτών των δηλώσεων, ισχυριζόμενος τεκμηριωμένα ότι δεν πρόκειται για αύξηση της 
δαπάνης, αλλά αντιθέτως για μείωσή της, καθώς το μέτρο για μια τέτοια σύγκριση δεν είναι 
η απλοϊκή αντιπαράθεση ονομαστικών αριθμών, αλλά η αναγωγή αυτών στο ΑΕΠ της χώρας 
και βάσει αυτού η πραγματική σύγκρισή τους. Έτσι, λέγαμε τότε ότι η δημόσια δαπάνη για 
την υγεία που προβλέπει ο κρατικός προϋπολογισμός του 2025 ως ποσοστό του ΑΕΠ 
μειώθηκε σε σχέση με τον κρατικό προϋπολογισμό του 2024: συγκεκριμένα από 5,48 του 
ΑΕΠ για το 2024, το ποσοστό μειώνεται στο 5,43 του ΑΕΠ για το 2025. 
 
Δυστυχώς, έρχονται τα αληθινά γεγονότα και επιβεβαιώνουν την τεκμηριωμένη και 
εμπεριστατωμένη κριτική που ασκεί ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ κατά των νεοφιλελεύθερων πολιτικών του 
Υπουργείου Υγείας και της κυβέρνησης εν συνόλω. 
 
Έτσι, διαπιστώνεται ότι δυνάμει του αποσπάσματος πρακτικών της 1ης/22-1-2025 Τακτικής 
Συνεδρίασης του Διοικητικού Συμβουλίου του Γενικού Νοσοκομείου Διδυμοτείχου με θέμα 
την έγκριση γνωμοδότησης του Επιστημονικού Συμβουλίου του Γ.Ν.Δ. σχετικά με την 
εκτέλεση του προϋπολογισμού 2025, το Διοικητικό Συμβούλιο του Νοσοκομείου αποφάσισε, 
μεταξύ άλλων, να γίνουν περικοπές «στο μέτρο του δυνατού» αναλογικά από όλους τους 
εμπλεκόμενους στην οικονομική διαχείριση του ιδρύματος, να περιοριστούν οι δαπάνες των 
τακτικών χειρουργείων, ήτοι έως 30.000 το μήνα για τα ορθοπεδικά χειρουργεία και έως 
30.000 το μήνα για τις επεμβάσεις της Γενικής Χειρουργικής (εν είδει τμηματικού 
προϋπολογισμού) κατά το πρώτο τρίμηνο του έτους, να αναβληθεί η προμήθεια ιατρικών 
μηχανημάτων για τρεις μήνες και να αναβληθούν οι μη επείγουσες τεχνικής φύσεως 
εργασίες όπως και η κατασκευή τουαλετών για ΑΜΕΑ. 
 

Αυτό συμβαίνει διότι, όπως ρητώς αναφέρεται στην ανωτέρω διοικητική πράξη του 
νοσοκομείου, η κατανομή των πιστώσεων του προϋπολογισμού 2025 από το Υπουργείο 
Υγείας, είναι μειωμένες κατά 261.000 € σε σύγκριση με αυτές του 2024.   
 
Είναι προφανές ότι η νεοδεξιά κυβέρνηση του Μητσοτάκη συνεχώς εξαπατά τον ελληνικό 
λαό αραδιάζοντας αερολογίες, φληναφήματα και πυροτεχνήματα επικοινωνιακής χρήσης, 
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την ώρα που συνεχίζει το ιδεολογικό έργο της απαθλίωσης και συρρίκνωσης του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας, προτεραιοποιώντας τον ιδιωτικό τομέα υγείας, ο οποίος εδώ και 6 
περίπου χρόνια γνωρίζει μια πρωτοφανή για τα ελληνικά δεδομένα κερδοφορία εις βάρος 
του συνήθους υποζυγίου, δηλαδή των ασθενών και ευρύτερα των ληπτών υπηρεσιών υγείας. 
 

 
Επειδή η παροχή δωρεάν και υψηλής ποιότητας υπηρεσιών υγείας από το κράτος συνιστά 
συνταγματική υποχρέωσή του, καθιστώντας το αγαθό της υγείας δημόσιο και κοινωνικό για 
όλους και όλες δίχως εξαιρέσεις, 
 
Επειδή σε διεθνές επίπεδο αναγνωρίζεται και τα κράτη παροτρύνονται να ενισχύουν με 
αύξηση της δημόσιας δαπάνης τα δημόσια συστήματα υγείας τους, κάτι που εμπεδώθηκε 
στα σκοτεινά χρόνια της πανδημίας, 
 
Επειδή δε νοείται ενίσχυση του ΕΣΥ, και δη του δευτεροβάθμιου επιπέδου του, δηλαδή των 
νοσοκομείων, και δη αυτών που εδρεύουν σε άγονες και προβληματικές περιοχές, με 
μείωση της δημόσιας χρηματοδότησής τους, 
 
Επειδή εν προκειμένω το Γ.Ν Διδυμοτείχου εδρεύει και σε ακριτική περιοχή, όπου η 
αποτελεσματική κάλυψη των αναγκών υγείας συνιστά, εκτός των άλλων, και αμυντικό 
ανάχωμα της χώρας, αλλά και μοχλό ανάσχεσης του δημογραφικού προβλήματος που 
παρουσιάζεται εντονότερο σε τέτοιες κρίσιμες περιοχές της Ελλάδας 

 

 
Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 
 

1. Για ποιο λόγο μειώθηκαν κατά 261.000 ευρώ οι πιστώσεις του ακριτικού  
Γενικού Νοσοκομείου Διδυμοτείχου; 
 

2. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει για να επιλύσει οριστικά τα χρονίζοντα 
και διαρκώς επιδεινούμενα προβλήματά του; 
 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 
 

Ακρίτα Έλενα 
 

Βέττα Καλλιόπη 
 

Γαβρήλος Γιώργος 
 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 
 

Ζαμπάρας Μίλτιάδης 
 

Κοντοτόλη Μαρίνα 
 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  
 



Μπάρκας Κώστας 
 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 
 

Παπαηλιού Γεώργιος 
 

Τσαπανίδου Πόπη 




